
ZÁPISNICA  č. 12/2011 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 8.11.2011  o 18.00 hod. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

                  

PROGRAM:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Plnenie rozpočtu za I.-III. Q 2011 a návrh zmeny rozpočtu na rok 2011 

    a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 2011     

        a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

    b) Stanovisko  Komisie  finančnej   a správy obecného majetku pri OZ  k plneniu rozpočtu 

        obce Kovarce  za I.-III. Q    2011  a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

    c) Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 2011 

    d) Schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q  2011 a zmeny rozpočtu obce  

        Kovarce na rok 2011 

7. Koncept Územného plánu obce Kovarce 

    a)  Prerokovanie Územného plánu obce Kovarce 

    b) Súborné stanovisko - Prerokovanie a schválenie vyhodnotených pripomienok ku    

         konceptu Územného plánu obce Kovarce      

8. Rôzne 

    a) KST Tríbeč Kovarce - ţiadosť o finančnú podporu 300,00 €  

    b) KST Tríbeč Kovarce – ţiadosť o finančnú podporu pre rok 2012 vo výške 600,00 € 

    c) Slovak Telecom, a.s., Bratislava – návrh „Nájomná zmluva – ostatné priestory“ –  

        predmet zmluvy–nájom priestorov na streche Kultúrneho domu o celkovej výmere 25 m
2
 

    d) p.Štefan Kováčik a Zuzana Gogová, Kovarce 543 – ţiadosť o postavenie si garáţe za  

        bytovkou 543 

    e) OFK Kovarce–ţiadosť o poskytnutie dotácie na činnosť v roku 2012 vo výške 5.000,00€  

    f) G.Chodilková, Kovarce č. 85 – Ţiadosť o pomoc pri vzniklej situácií 

    g) Patrik Ďurič, Kovarce – Ţiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na bicykel 

    h) Marián Gerši, Kovarce č. 186 – Ţiadosť o prehodnotenie minuloročných povodní 

   ch) Juraj Barus s manţelkou, Viničky 7, Nitra – Riešenie problému so susedmi 

     i) Znalecký posudok č. 74/2011 vo veci výpočtu hodnoty vozidla AVIA A 30, hasičská  

         nadstavba, E.Č.: TO-141 BD k zámeru  zverejnenia odpredaja špeciálneho motorového  

         vodidla AVIA  

     j) Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti a výsledkoch v Základnej škole, Kovarce 164  

        za školský rok 2010/2011 

    k) Oslavy 50. výročia otvorenia Základnej školy Kovarce  

    l)  Informácia o podaných ţiadostiach o poskytnutie dotácie na kultúru a šport pre rok 2012   

         na ÚNSK 

    m) Informácia o podanej ţiadosti na Environmentálny fond na ďalšiu výstavbu verejnej  

         kanalizácie v obci Kovarce na rok 2012  

n) Podmienky pripojenia na verejnú kanalizáciu – informácia stavebného úradu  

o) Pozemok – parc č. ¼ záhrady vo výmere 421 m
2
, k.ú. Kovarce, vlastník obec Kovarce, 

uţívatelia – vlastníci bytov v bytovom dome s. č. 162  

p) Základná škola, Kovarce 164 – Ţiadosť o prehodnotenie nákladov spojených s uţívaním 

telocvične 

9. Diskusia 

10. Návrh uznesení 

11. Záver 
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1. Otvorenie  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v zmysle § 12 ods. 1  zákona 

SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení  v znení neskorších zmien a doplnení  Mgr. Helena 

Paučírová, starostka obce Kovarce. Konštatovala, ţe zasadnutia obecného zastupiteľstva sa 

zúčastňuje 5 poslancov (neospravedlnená: Bc.Zuzana Erdélyiová, ospravedlnení: Ing. Rudolf 

Kováčik),  čo je nadpolovičná väčšina, takţe obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Poslanec p. Peter Sivák prišiel na zasadnutie OZ o 18,45 hod. 

 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Starostka poţiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, ktorý dostali spolu s pozvánkou. Poslanci nemali pripomienky ani doplnky 

k navrhnutému programu. 

Starostka obce navrhla doplniť program: 

- v bode 8 doplniť písm. r) – Zámer vybudovania rozhľadne na vrchu Veľký Tribeč – vstup 

obce Kovarce do Zdruţenia obcí Veľký Tribeč 

- v bode 8 doplniť písm. s) – Rozhodnutie ministra dopravy, výstavby a regionálneho 

rozvoja SR č.262/2011 zo dňa 31.10.2011 o poskytnutí dotácie podľa zákona č.226/2011 

Z.z. na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie obce Kovarce vo výške 9.600,00 

EUR 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za schválenie doplnenia programu zasadania 

obecného zastupiteľstva o tieto dva body programu: 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné   zastupiteľstvo schválilo doplnenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva:   

*v bode 8 doplniť písm. r) – Zámer vybudovania rozhľadne na vrchu Veľký Tribeč – vstup obce 

Kovarce do Združenia obcí Veľký Tribeč;  

*v bode 8 doplniť písm. s) – Rozhodnutie ministra dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR 

č.262/2011 zo dňa 31.10.2011 o poskytnutí dotácie podľa zákona č.226/2011 Z.z. na spracovanie 

územnoplánovacej dokumentácie obce Kovarce vo výške 9.600,00 EUR. 

 

UPRAVENÝ  PROGRAM  ZASADNUTIA: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Plnenie rozpočtu za I.-III. Q 2011 a návrh zmeny rozpočtu na rok 2011 

    a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 2011 

        a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

    b) Stanovisko  Komisie  finančnej   a správy obecného majetku pri OZ  k plneniu rozpočtu 

       obce Kovarce  za I.-III. Q    2011  a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

    c) Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 2011 

    d) Schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q  2011 a zmeny rozpočtu obce  

        Kovarce na rok 2011 

7. Koncept Územného plánu obce Kovarce 

    a)  Prerokovanie Územného plánu obce Kovarce 

    b) Súborné stanovisko - Prerokovanie a schválenie vyhodnotených pripomienok ku    

         konceptu Územného plánu obce Kovarce      

8. Rôzne 

    a) KST Tríbeč Kovarce - ţiadosť o finančnú podporu 300,00 €  
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    b) KST Tríbeč Kovarce – ţiadosť o finančnú podporu pre rok 2012 vo výške 600,00 € 

    c) Slovak Telecom, a.s., Bratislava – návrh „Nájomná zmluva – ostatné priestory“ –  

       predmet zmluvy–nájom priestorov na streche Kultúrneho domu o celkovej výmere 25 m
2 

    d) p.Štefan Kováčik a Zuzana Gogová, Kovarce 543 – ţiadosť o postavenie si garáţe za 
 

        bytovkou 543 

    e) OFK Kovarce–ţiadosť o poskytnutie dotácie na činnosť v roku 2012 vo výške 5.000,00€  

    f) G. Chodilková, Kovarce č. 85 – Ţiadosť o pomoc pri vzniklej situácií 

    g) Patrik Ďurič, Kovarce – Ţiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na bicykel 

    h) Marián Gerši, Kovarce č. 186 – Ţiadosť o prehodnotenie minuloročných povodní 

   ch) Juraj Barus s manţelkou, Viničky 7, Nitra – Riešenie problému so susedmi 

     i) Znalecký posudok č. 74/2011 vo veci výpočtu hodnoty vozidla AVIA A 30, hasičská  

         nadstavba,E.Č.: TO-141 BD k zámeru  zverejnenia odpredaja špeciálneho motorového  

         vodidla AVIA  

     j) Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti a výsledkoch v Základnej škole, Kovarce 164  

        za školský rok 2010/2011 

    k) Oslavy 50. výročia otvorenia Základnej školy Kovarce  

    l)  Informácia o podaných ţiadostiach o poskytnutie dotácie na kultúru a šport pre rok 2012   

         na ÚNSK 

    m) Informácia o podanej ţiadosti na Environmentálny fond na ďalšiu výstavbu verejnej  

         kanalizácie v obci Kovarce na rok 2012 

n) Podmienky pripojenia na verejnú kanalizáciu – informácia stavebného úradu  

o) Pozemok – parc č. ¼ záhrady vo výmere 421 m2, k.ú. Kovarce, vlastník obec Kovarce, 

uţívatelia – vlastníci bytov v bytovom dome s. č. 162  

p) Základná škola, Kovarce 164 – Ţiadosť o prehodnotenie nákladov spojených s uţívaním 

telocvične 

r)  Zámer vybudovania rozhľadne na vrchu Veľký Tribeč – vstup obce Kovarce do 

     Zdruţenia obcí Veľký Tribeč 

s)  Rozhodnutie ministra dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR č.262/2011 zo dňa 

     31.10.2011 o poskytnutí dotácie podľa zákona č.226/2011 Z.z. na spracovanie 

      územnoplánovacej dokumentácie obce Kovarce vo výške 9.600,00 EUR 

  9. Diskusia 

10. Návrh uznesení 

11. Záver 

 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za schválenie upraveného programu zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva v Kovarciach: 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo upravený program zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kovarciach dňa 8.novembra 2011. 

 

3. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: p.Janka Psicová a p.Jozef Kapusta. 

Za zapisovateľku zasadnutia obecného zastupiteľstva určila p.Renátu Šišmičovú, pracovníčku 

Obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice p.Janku Psicovú 

a p.Jozefa Kapustu a určenie zapisovateľky zápisnice p.Renáty Šišmičovej, pracovníčky Obce 

Kovarce. 
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4. Voľba návrhovej komisie 

Pre vypracovanie návrhu uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce navrhla 

komisiu v zloţení: Ing.Andrej Čopík, p.Oto Vrbjar, p.Marián Patrovič. Starostka poţiadala 

o hlasovanie. 

 

Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo návrhovú komisiu v zložení: Ing.Andrej Čopík, p.Oto Vrbjar, 

p.Marián Patrovič. 

 

5. Kontrola plnenia uznesení OZ: 

Uznesenie č.63/VIII, písm. E zo zasadnutia OZ dňa 30. augusta 2011: OZ doporučuje prizvať na 

najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva vlastníkov nehnuteľností – pozemkov susediacich 

s pozemkami parc.č.33/1 – záhrady vo výmere 964 m
2
 a parc.č.35/2 ostatné plochy vo výmere 

290 m
2
. 

Dňa 30.augusta 2011 sa na zasadnutí obecného zastupiteľstva poslanci oboznámili s tým, ţe 

predbeţným meraním Geodetickou kanceláriou Tomáš Belianský, Veľký Klíţ bolo zistené, ţe 

parcely č. 33/1 a 35/2 nevykazujú takú výmeru, akú majú mať podľa údajov v LV č. 713. Preto 

poslanci doporučili prizvať na najbliţšie zasadnutie OZ  vlastníkov  susedných nehnuteľností, 

p.Viliam Bucha a manţ., p.Patrik Švec a manţ., p.Helena Sklenárová, p.Jaroslav Buraj a manţ., 

p.Ondrej Jančovič a manţ. a p.Jozef Chreno a manţ.,  ktorí budú oboznámení s touto 

skutočnosťou. Podľa predbeţného merania majú vlastníci susednej nehnuteľnosti – rodina 

Buchová prihradené z nehnuteľností – pozemkov obce cca šírku 10 m. Starostka obce 

oboznámila, ţe pozemok bol zameraný geodetom – bol vypracovaný predbeţný nákres, pozemok 

rodiny Buchovej je posunutý cca 10 m do obecného pozemku. Prítomným bol k nahliadnutiu 

rozdaný predbeţný nákres. 

- Advokát rodiny Buchovej Mgr.Juraj Vlkovič (predloţená plná moc) sa vyjadril, ţe rodina 

Buchová si dala tieţ vypracovať geometrický plán, ktorý by mal byť hotový 11.11.2011.  

- p.Viliam Bucha predloţil geometrický plán so zakreslením ich rodinného domu a  vyjadril sa, 

ţe nemá vedomosť o tom, ţe by hranice pozemkov boli iné, ako má v geometrickom pláne. 

- p.Lukrécia Lukačiková /pozn. jej rodičia predali pozemok p. Viliamovi Buchovi)  sa vyjadrila 

k hranici pozemku - oplotenia,  k výsadbe stromu – orecha, ktorý sa nachádza na tomto pozemku 

a ktorý tam sadil jej otec. 

- Mgr.Juraj Vlkovič -  uviedol, ţe rodina Buchová uvedenú nehnuteľnosť uţíva od roku 1974, či 

to od tohto roka obci nechýbalo, tento spor sa môţe riešiť buď vydrţaním, alebo v súdnom 

konaní. 

- p.Marián Patrovič –  k vyjadreniu Mgr. Vlkoviča uviedol, ţe nie je pravda, ţe obci to doteraz 

nechýbalo. Všetci vieme ako to v minulosti s majetkom obcí bolo. Tento spor zatiaľ nevyrieši 

ani obecné zastupiteľstvo ani občania, mali by sa vyjadriť aj ostatní zainteresovaní občania 

a navrhnúť, čo bude ďalej s pozemkom. Obec má záujem mať veci týkajúce sa pozemkov na 

poriadku. 

- Mgr.Helena Paučírová, starostka obce – tieţ uviedla, ţe je v záujme obce, aby to čo má obec na 

LV bolo v súlade so skutočnosťou. Navrhla,  aby  bol vyhotovený geometrický plán  na tieto 

parcely a na základe neho budú priamo v teréne vytýčené hranice pozemkov geodetom.  Potom 

bude môcť obec postupovať ďalej vo veci riešenia sporného uţívania týchto pozemkov. Poslanci 

s týmto návrhom súhlasili. Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie 

vypracovať geometrický plán na nehnuteľnosti v k.ú. Kovarce, vedené v LV č. 713 ako parc. č. 

33/1 – záhrady vo výmere 964 m
2
 a parc. č. 35/2 – ostatné plochy vo výmere 290 m

2
, na základe 

ktorého budú v teréne vytýčené hranice týchto pozemkov a bude moţné postupovať ďalej vo 

veci riešenia sporného uţívania týchto pozemkov. 
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Hlasovanie – „za“ 5 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie plnenie uznesenia č.63/VIII písm. E/ zo zasadnutia 

obecného zastupiteľstva dňa 30.augusta 2011 týkajúce sa sporného užívania pozemkov parc. č. 33/1 – 

záhrady vo výmere 964 m
2
 a parc. č. 35/2 – ostatné plochy vo výmere 290 m

2
, na základe ktorého mali 

byť prizvaní na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva vlastníci pozemkov susediacich 

s uvedenými pozemkami. 

  

Obecné zastupiteľstvo doporučilo vypracovať geometrický plán na nehnuteľnosti  v k.ú. Kovarce, vedené 

v LV č. 713 ako   parc. č. 33/1 –  záhrady vo výmere 964  m
2 
a parc. č. 35/2 – ostatné plochy vo výmere 

290 m
2
, na základe ktorého budú  v teréne vytýčené hranice  týchto pozemkov  a bude možné postupovať 

ďalej vo veci riešenia  sporného  užívania týchto pozemkov. 

 

6. Plnenie rozpočtu za I.-III. Q 2011 a návrh zmeny rozpočtu na rok 2011 

 

a)  Stanovisko  hlavnej  kontrolórky  obce  k  plneniu  rozpočtu  obce  Kovarce za I.-III. Q 2011  

     a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

 

Stanovisko k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q a k navrhnutým zmenám rozpočtu na 

rok 2011  Q predniesla p. Jolana Globanová, hlavná kontrolórka obce Kovarce. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky obce 

k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 2011 a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 

2011. 

 

b) Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku pri OZ  k plneniu rozpočtu 

    obce Kovarce  za I.-III. Q    2011  a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

 

Za Komisiu finančnú a správy obecného majetku pri OZ predniesla stanovisko k plneniu 

rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 2011 a k návrhu zmien v rozpočte na rok 2011 p.Beáta 

Gregorová, členka komisie. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného 

majetku pri Obecnom zastupiteľstve v Kovarciach k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 

2011 a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011. 

 

p. Eva Záhorská, ekonómka obce Kovarce vysvetlila poslancom úpravy a zmeny rozpočtu 

uvedené v návrhu, ktorý im bol doručený spolu s pozvánkou a ďalej uviedla zmeny, ktoré tam 

uvedené neboli, ale ich je potrebné zahrnúť do úpravy rozpočtu : 

- príjmová časť – doplniť poloţku dotácia poskytnutá obci z Ministerstva dopravy, výstavby 

a regionálneho rozvoja SR na vypracovanie územnoplánovacej dokumentácie obce vo výške  

9.600,00 EUR; 

- o  sumu 1.000,00 EUR je potrebné upraviť i výdavkovú časť rozpočtu v časti ÚPN O Kovarce, 

pôvodne tu boli plánované výdavky vo výške 11.000,00 EUR a úhrnná cena za koncept a návrh 

územného plánu je spolu 12.000,00 EUR;  

- vo výdavkovej časti -  poloţka príspevok na kultúru – doplniť 200 EUR; 

- úprava  rozpočtu - príjmy spolu: 14.215,00 EUR 

                             - výdavky spolu: 5.815,00 EUR 

 

c) Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 2011 

- poslankyňa - p.Janka Psicová – informovala sa, čo zahŕňa poloţka -  elektrická energia. 

- p. Eva Záhorská -  vysvetlila, ţe je to elektrická energia za všetky odberné miesta, ktoré má 

  obec – kultúrny dom, zdravotné stredisko, kabíny OFK, klub dôchodcov, priestory v ktorých sa 
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   nachádza miestna kniţnica, dychovka, prevádzka kaderníctva, pedikúry,  predajňa  

   p. Kostolanského  a PZ Tríbeč.  ČOV a verejné osvetlenie sú samostatne evidované; 

- poslanec p. Jozef Kapusta – sa informoval, či  píla-gáter, ktorú má v prenájme p. Juraj Ryban 

   má svoju samostatnú elektrickú energiu;  

- starostka obce - odpovedala, ţe  toto je samostatné odberné miesto a za elektriku si platí  

  nájomca – p. Ryban. 

 

d) Schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 2011 a zmeny rozpočtu obce 

Kovarce na rok 2011 

Starostka obce poţiadala  poslancov o hlasovanie za plnenie rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 2011: 

 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo plnenie rozpočtu obce Kovarce za I.-III. Q 2011. 

 

Starostka obce poţiadala  poslancov o hlasovanie za zmenu rozpočtu obce Kovarce tak, ako im bola 

predloţená v znení doplnkov predloţených na zasadnutí OZ dňa 8.11.2011: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 tak,  ako bola 

predložená v znení doplnkov predložených na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 8.11.2011. 

 

7. Koncept Územného plánu obce Kovarce 

 

a)  Prerokovanie Územného plánu obce Kovarce 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová oboznámila prítomných s tým, ţe verejné prerokovanie 

Konceptu územného plánu obce Kovarce bol vyvesený na prerokovanie 30 dní od 12. mája do 

13. júna 2011. Verejné prerokovanie sa konalo dňa 9. júna 2011. O vyjadrenie boli písomne 

poţiadané všetky zainteresované organizácie. Poţiadavku na vyjadrenie vypracovala Ing.arch. 

Čuboňová. Iba niektoré, z oslovených organizácii, nezaslali svoje vyjadrenie.  

Poslanci nemali ţiadne pripomienky ani doplňujúce otázky týkajúce sa územného plánu. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach prerokovalo Koncept územného plánu obce Kovarce. 

 

b) Súborné stanovisko - Prerokovanie a schválenie vyhodnotených pripomienok ku   

konceptu Územného plánu obce Kovarce      

Starostka obce ďalej informovala poslancov, ţe doručené stanoviská ku konceptu Územného 

plánu obce Kovarce vyhodnotila Ing. arch.  Čuboňová, ktorá vypracovala  tieţ  „Súborné 

stanovisko“  k prerokovanému konceptu riešenia Územného plánu obce Kovarce. 

Starostka obce postupne informovala poslancov o obsahu jednotlivých stanovísk. Taktieţ im 

prečítala „Súborné stanovisko“ k prerokovanému konceptu riešenia Územného plánu obce 

Kovarce.  

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za schválenie vyhodnotených pripomienok, 

ktoré sú obsahom súborného stanoviska k prerokovanému konceptu riešenia Územného plánu 

obce Kovarce  

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo vyhodnotené pripomienky, ktoré  sú obsahom súborného 

stanoviska k prerokovanému konceptu riešenia Územného plánu obce Kovarce.  
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Starostka informovala poslancov, ţe je potrebné ešte prijať uznesenie, ktorým obecné 

zastupiteľstvo doporučuje  vyhodnotené pripomienky zapracovať do ďalšej časti územného 

plánu – do Návrhu Územného plánu obce Kovarce a tieţ je potrebné odsúhlasiť poţiadavku 

obecného zastupiteľstva, aby v súbornom stanovisku bol rozvoj turizmu  upresnený výstavbou 

vyhliadkovej veţe na vrchole Veľký Tribeč.  

 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie vyhodnotené pripomienky 

zapracovať do Návrhu Územného plánu obce Kovarce.  

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo  vyhodnotené pripomienky zapracovať do 

Návrhu územného plánu obce Kovarce. 

 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za poţiadavku do súborného stanoviska 

spresniť rozvoj turizmu, a to výstavbou vyhliadkovej veţe na vrchole Veľký Tribeč.  

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach požiadalo do súborného stanoviska spresniť rozvoj turizmu, 

a to výstavbou vyhliadkovej veže na vrchole Veľký Tribeč. 

 

Starostka informovala poslancov o ďalšom kroku, ktorý je potrebný pre vypracovanie 

územnoplánovacej dokumentácie obce, a to výsledok súborného stanoviska k prerokovanému 

konceptu riešenia Územného plánu obce Kovarce je potrebné ešte zapracovať do Návrhu 

územného plánu obce Kovarce.  

Starostka poţiadala poslancov o hlasovanie, ktorým obecné zastupiteľstvo ukladá spracovateľovi 

Územného plánu obce Kovarce Ing. arch. Michalovi Borguľovi, PhD. zapracovať súborné 

stanovisko k prerokovanému konceptu riešenia Územného plánu obce Kovarce do Návrhu 

Územného plánu obce Kovarce. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach ukladá spracovateľovi Územného plánu obce Kovarce Ing. 

arch. Michalovi Borguľovi, PhD. zapracovať súborné stanovisko k prerokovanému konceptu 

riešenia územného plánu obce Kovarce  do Návrhu územného plánu obce Kovarce. 

 

8. Rôzne 

 

a) KST Tríbeč Kovarce - ţiadosť o finančnú podporu 300,00 €  

Starostka obce predniesla ţiadosť o finančnú podporu pre KST Tribeč Kovarce vo výške 300 €, 

ktoré by boli pouţité na zápis do notárskej komory, prevádzkovanie klubovej web. stránky a na 

ďalšiu činnosť klubu. Starostka poţiadala o hlasovanie: 

Hlasovanie – „za“ 0 poslancov  
                       „proti“ – 5 poslancov /p.Kapusta, p.Psicová, p.Sivák, p.Vrbjar, p.Patrovič/ 

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 1 poslanec /Ing.Čopík/ 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach neschválilo žiadosť KST Tríbeč Kovarce o finančnú 

podporu pre rok 2011 vo výške 300,00 EUR. 
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b) KST Tríbeč Kovarce – ţiadosť o finančnú podporu pre rok 2012 vo výške 600,00 € 

Starostka obce predniesla ţiadosť KST Tríbeč Kovarce o finančnú podporu pre rok 2012 vo 

výške 600,00 €, ktoré budú pouţité na prevádzkovanie klubovej web. stránky a na ďalšiu činnosť 

klubu, ktorá slúţi aj pre ostatných občanov obce a ich kultúrne a spoločenské vyţitie.  

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová informovala poslancov, ţe nakoľko obec nemá schválený 

rozpočet (ak nebude včas schválený štátny rozpočet na rok 2012 nebude môcť ani obec 

schvaľovať rozpočet na rok 2012; bude musieť určitý čas pracovať v provizóriu), nemôţe 

schváliť pridelenie finančných prostriedkov na rok 2012. Obec nemá zatiaľ informácie, aké 

finančné prostriedky jej budú v budúcom roku poukázané zo štátneho rozpočtu vo forme 

podielových daní, preto nemôţe dopredu ani rozhodovať o ich rozdeľovaní iným subjektom. 

Navrhuje preto ţiadosť pre rok 2012 zatiaľ  zobrať na vedomie.  

Starostka obce poţiadala o hlasovanie, ktorým  obecné zastupiteľstvo vzalo ţiadosť KST Tríbeč 

o poskytnutie finančných prostriedkov na rok 2012 na vedomie: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie žiadosť KST Tríbeč Kovarce o finančnú podporu  pre 

rok 2012 vo výške 600,00 EUR. 

 

c) Slovak Telecom, a.s., Bratislava – návrh „Nájomná zmluva – ostatné priestory“ – 

predmet zmluvy–nájom priestorov na streche Kultúrneho domu o celkovej výmere 25m
2
 

Starostka obce predniesla návrh nájomnej zmluvy (ostatné priestory)  uzavretej podľa ust. § 663 

a nasl. Občianskeho zákonníka medzi zmluvnými stranami: Obec Kovarce (prenajímateľ) Slovak 

Telecom, a.s.,Bratislava (nájomca), predmet zmluvy nájom priestorov nachádzajúcich sa 

v nehnuteľnosti Kovarce č.461, zapísaná na LV č. 713, k.ú. Kovarce, ako budova pre kultúru 

a na verejnú zábavu, postavená na parc. č. 21/5, a to konkrétne priestoru na streche kultúrneho 

domu o celkovej výmere 25 m
2
.  

Starostka obce poţiadala poslancov o vyjadrenie k predloţenému návrhu nájomnej zmluvy.  

- poslanec p. Peter Sivák -  sa informoval o tom, ako bude vykonávanie meranie spotreby 

elektrickej energie a ako bude nájomca  za elektrickú energiu platiť,  či nájomca bude 

mať samostatné meranie;  

- hlavná kontrolórka obce p. Globanová – upozornila na Čl. IV. – nájomné a spôsob jeho 

platenia bod 1, kde je podľa nej  v tých 1.600,- € zahrnutá aj elektrická energia. Navrhla, 

aby sa zmluva upravila a doplnila tieţ  o prípadnú náhradu škody spôsobenej nájomcom 

na streche. 

- Poslankyňa p. Janka Psicová – navrhla zvýšiť výšku nájomného na 2.000,00 EUR.  

Poslanci sa postupne osobne oboznámili s jednotlivými bodmi návrhu nájomnej zmluvy, ktoré 

okrem iného obsahovali aj:   v Čl. IV. ods. 10 záväzok nájomcu, ţe si so súhlasom nájomcu  na 

vlastné náklady zabezpečí  prívod elektrického prúdu z miesta určeného prenajímateľom 

a uzavrie samostatnú zmluvu s príslušným energetickým dodávateľom a nainštaluje samostatné 

meradlo a v Čl. VI. ods. 1 písm. j), ţe v prípade poškodenia predmetu nájmu, ktoré bolo 

spôsobené zavinením nájomcu počas inštalácie technického zariadenia alebo jeho prevádzky, sa 

nájomca zaväzuje odstrániť závady na vlastné náklady (bod na ktorý upozornila hlavná 

kontrolórka).  

Poslanci nemali k predloţenému návrhu nájomnej zmluvy, okrem výšky ceny nájmu,  iné 

pripomienky. Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za nesúhlas, ktorý sa týka Čl. IV.  

Nájomné a spôsob jeho platenia bod 1. – nájomné za predmet nájmu vo výške 1.600,00 EUR 

ročne: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
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Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach nesúhlasi s návrhom Čl. IV bod 1. – Nájomné za predmet 

nájmu vo výške 1.600,00 EUR ročne Nájomnej zmluvy (ostatné priestory) uzavretej podľa ust. § 

663 a nasl. Občianskeho Zákonníka medzi zmluvnými stranami: Obec Kovarce (prenajímateľ)  

Slovak Telecom, a.s., Bratislava (nájomca), predmet zmluvy nájom priestorov nachádzajúcich sa 

v nehnuteľnosti Kovarce č. 461, zapísaná na LV č. 713, k.ú. Kovarce, ako budova pre kultúru 

a na verejnú  zábavu, postavená na parc. č. 21/5, a to konkrétne priestoru na streche kultúrneho 

domu o celkovej výmere 25 m
2
. 

 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za návrh upraviť nájomné za predmet nájmu 

uvedený v Čl. IV. bod 1 Nájomnej zmluvy (ostatné priestory)  uzavretej podľa ust. § 663 a nasl. 

Občianskeho   Zákonníka medzi zmluvnými stranami: Obec Kovarce (prenajímateľ) Slovak 

Telecom, a.s.,  Bratislava (nájomca), predmet zmluvy nájom priestorov nachádzajúcich sa 

v nehnuteľnosti  Kovarce č. 461, zapísaná na LV č. 713, k.ú. Kovarce, ako budova pre kultúru 

a na verejnú zábavu, postavená na parc. č. 21/5, a to konkrétne priestoru na streche kultúrneho 

domu o celkovej výmere 25 m
2  

na 2.000,00 EUR ročne: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvov Kovarciach navrhlo upraviť nájomné za predmet nájmu uvedený v Čl. IV 

bod 1. Nájomnej zmluvy (ostatné priestory) uzavretej podľa ust. § 663 a nasl. Občianskeho   

Zákonníka medzi zmluvnými stranami: Obec Kovarce (prenajímateľ) Slovak Telecom, a.s.,  

Bratislava (nájomca), predmet zmluvy nájom priestorov nachádzajúcich sa v nehnuteľnosti  

Kovarce č. 461, zapísaná na LV č. 713, k.ú. Kovarce, ako budova pre kultúru a na verejnú 

zábavu, postavená na parc. č. 21/5, a to konkrétne priestoru na streche kultúrneho domu 

o celkovej výmere 25 m
2  

na 2.000,00 EUR ročne. 

 

d) p. Štefan Kováčik a Zuzana Gogová, Kovarce 543  

     – ţiadosť o postavenie si garáţe za  bytovkou 543
 

Starostka obce predniesla ţiadosť o postavenie si drevenej garáţe za bytovkou súp.č.543 na 

parkovanie auta. Starostka poţiadala poslancov o vyjadrenie k prednesenej ţiadosti. 

Poslanci v rozprave k ţiadosti navrhlo  doplniť ju  a upresniť  – vyznačenie umiestnenia stavby 

(jednoduchý situačný výkres) s vyznačením rozmerov stavby a taktieţ druh pouţitého materiálu. 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za predloţený návrh, a to: upresniť a doplniť 

ţiadosť – vyznačenie umiestnenia stavby (jednoduchý  situačný výkres) s vyznačením rozmerov 

stavby a s druhom pouţitého materiálu.  

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.Štefana Kováčika a Zuzany 

Gogovej, Kovarce 543 o postavenie si drevenej garáže za  bytovkou č. 543. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach požiadalo upresniť a doplniť žiadosť – vyznačenie 

umiestnenia stavby (jednoduchý situačný výkres) s vyznačením rozmerov stavby, druh použitého 

materiálu. 

 

e) OFK Kovarce – ţiadosť o poskytnutie dotácie na činnosť  

    v roku 2012 vo výške 5.000,00 €  

Starostka obce predniesla ţiadosť o poskytnutie finančnej dotácie na rok 2012 vo výške 5.000,00 

EUR, ktorá bude pouţitá na činnosť futbalového klubu – odmeny a poplatky pre rozhodcov, 

poplatky Oblastnému futbalovému klubu Topoľčany a Západoslovenskému futbalovému klubu 

Nitra, nákup minerálnej vody na zápasy a občerstvenia pre hráčov po zápasoch, na nákup vápna, 

masáţnych gélov. Starostka obce otvorila rozpravu k prednesenej ţiadosti a poţiadala poslancov 

o vyjadrenie. 
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- poslanec  p. Marián Patrovič -  navrhol, aby sa v budúcnosti pri schvaľovaní finančných 

prostriedkov pre OFK prihliadalo aj na výsledky futbalových zápasov.  

Do rozpravy sa zapojili viacerí poslanci, ktorí súhlasili s návrhom poslanca M.Patroviča. 

Starostka obce  vysvetlila, ţe tak ako pri ţiadosti KST Tríbeč Kovarce, obec nemôţe schvaľovať 

pridelenie finančných prostriedkov – dotácií pre iné subjekty, pretoţe tak ako uţ uviedla, obec 

ešte nemá spracovaný ani návrh rozpočtu pre budúci rok. Ţiadosťou o  pridelenie finančných 

prostriedkov pre OFK  sa môţe obecné zastupiteľstvo zaoberať aţ pri tvorbe rozpočtu pre rok 

2012, ale to je potrebné mať   najskôr  informácie, aké finančné prostriedky  budú obci pridelené 

na rok 2012  zo štátneho rozpočtu.  

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie, ktorým obecné zastupiteľstvo vzala ţiadosť 

OFK Kovarce o poskytnutie dotácie na činnosť v roku 2012 vo výške 5.000,00 EUR na 

vedomie. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie žiadosť OFK Kovarce o poskytnutie dotácie na 

činnosť v roku 2012 vo výške 5.000,00 EUR. 

 

f) G.Chodilková, Kovarce č. 85 – Ţiadosť o pomoc pri vzniklej situácií 

Starostka obce predniesla ţiadosť p. Chodilkovej o pomoc pri vzniklej situácií vo veci 

vymoţenia zaplatenia finančných prostriedkov za telefonovanie od Jozefa Dolinay, ktorý 

pouţíval jej telefón a telefonoval do Prahy. Taktieţ si neţelá, aby rodina Dolinayová ju 

navštevovala a obťaţovala.  

Obecné zastupiteľstvo navrhlo ţiadosť p. Chodilkovej zobrať na vedomie a doporučilo, aby p. 

Chodilková vzniknutú situáciu riešila v občiansko-právnom konaní na Okresnom súde 

v Topoľčanoch a prípadné obmedzovanie domovej a osobnej  slobody riešila prostredníctvom orgánov 

činných v trestnom konaní.  

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.G.Chodilkovej, bytom 

Kovarce č. 85 o pomoc pri vzniklej situácií. 

 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie  za prednesený návrh doporučiť pani 

G.Chodilkovej riešiť vzniknutú situáciu riešiť v občiansko-právnom konaní na Okresnom súde 

v Topoľčanoch a prípadne obmedzovanie domovej a osobnej  slobody riešiť prostredníctvom  orgánov 

činných v trestnom konaní. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo pani G.Chodilkovej riešiť vzniknutú situáciu  

v občiansko-právnom konaní na Okresnom súde v Topoľčanoch a prípadne obmedzovanie domovej 

a osobnej  slobody riešiť prostredníctvom  orgánov činných v trestnom konaní. 

 

g) p. Patrik Ďurič, Kovarce – Ţiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na bicykel 

Starostka obce predniesla ţiadosť p. Patrika Ďuriča, ktorý preteká na bicykli  za mesto 

Topoľčany o príspevok na kúpu nového bicykla. Za poskytnutý príspevok by propagoval obec  

Kovarce logom na bicykli, prípadne by obci  v niečom pomohol.  

Obecné zastupiteľstvo navrhlo zobrať ţiadosť na vedomie a doporučilo p. Patrikovi Ďuričovi, 

aby svoju ţiadosť o poskytnutie finančného príspevku na nákup bicykla adresoval mestu 

Topoľčany, ktoré reprezentuje. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.Patrika Ďuriča o poskytnutie 

finančných prostriedkov na nákup bicykla. 
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Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie, aby  p. Patrik Ďurič  svoju 

ţiadosť o poskytnutie finančného príspevku na nákup bicykla  adresoval mestu Topoľčany, ktoré 

reprezentuje. 

 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo pánovi Patrikovi Ďuričovi, aby svoju žiadosť 

o poskytnutie finančného príspevku na nákup bicykla adresoval mestu Topoľčany, ktoré 

reprezentuje. 

 

h) Marián Gerši, Kovarce č. 186 – Ţiadosť o prehodnotenie minuloročných povodní 

Starostka obce predniesla ţiadosť  p. Mariána Geršiho  o prehodnotenie minuloročných povodní, 

kedy bol odtok vody nasmerovaný cez jeho dvor do záhrady. Záhrada bola rozmočená, vyrástla 

v nej rekordná zelina,  z dvora mu bola ukradnutá  pumpa zo studne. Ţiada o právne stanovisko. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová vysvetlila situáciu pri riešení  minuloročných povodní. 

Uviedla, ţe v tom čase p. M. Gerši nebol vlastníkom uvedených nehnuteľností, vlastníkom bola 

jeho neter p. Vrábelová s manţelom. Keď voda z prepadových kanálov ohrozovala okolité 

nehnuteľnosti – domy,  museli tí čo pracovali pri záchranných prácach,  situáciu riešiť tak, aby 

nedošlo k poškodeniu majetku občanov. Je pravda, ţe  na pozemku, ktorého vlastníkom je teraz 

p. Gerši bol vykopaný kanál cez dvor  do záhrady, ale v tom čase  nebol pozemok  tieţ 

udrţiavaný, bola na ňom veľká zelina. V záhrade nebolo nič posadené. Drevená brána bola tak 

ako aj teraz poškodená – dosky na bráne boli rozpadnuté.  Susedné záhrady boli posadené (p. 

Košecký, p. Gargulák, p. Kompanický, p. Králik) a voda im zaliala úrody a títo sa nesťaţovali. 

Boli radi, keď  sa im voda  nedostala do domov. Keby sa nebola voda odviedla do záhrad, bola 

by zaplavila aj dom, ktorý teraz vlastní p. Gerši. On sa tam v čase záplav nebol ani pozrieť.  

Obecné zastupiteľstvo navrhlo zobrať predmetnú ţiadosť p. Mariána Geršiho na vedomie 

a doporučilo  mu  riešiť vzniknutú situáciu počas povodní v roku 2010 v občiansko-právnom  

konaní na Okresnom súde v Topoľčanoch a krádeţ pumpy  riešiť prostredníctvom  orgánov činných 

v trestnom konaní. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.Mariána Geršiho, 

Kovarce 186 o prehodnotenie minuloročných povodní. 

 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie, aby p. Marián Gerši riešil 

situáciu vzniknutú počas povodní v roku 2010 v občiansko-právnom konaní na Okresnom súde 

v Topoľčanoch a krádeţ pumpy riešil prostredníctvom orgánov činných v trestnom konaní. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučuje  pánovi Mariánovi Geršimu  riešiť vzniknutú 

situáciu  v občiansko-právnom konaní na Okresnom súde v Topoľčanoch a krádež pumpy  riešiť 

prostredníctvom  orgánov činných v trestnom konaní. 

 

ch) Juraj Barus s manţelkou, Viničky 7, Nitra – Riešenie problému so susedmi 

Starostka obce predniesla ţiadosť manţelov Barusových  o riešenie situácie so susedmi – 

manţelmi Šotníkovými, ktorí uskutočnili výsadbové práce a úpravy svojej záhrady, a to pri 

hranici s ich plotom navŕšili hlinu, na ktorú posadili betónové tvárnice a na ne poloţili čerpadlo 

na vodu k jazierku. Manţelia  Barusoví  upozornili p. Šotníka a jeho manţelku na nevhodnosť 

ich postupu a moţné poškodenie oplotenia.  

Obecné zastupiteľstvo navrhlo predmetnú ţiadosť manţelov Barusových zobrať na vedomie 

a doporučilo  im vo veci  riešenia  problému so susedmi Šotníkovými, ktorý sa týka  nevhodne 

vykonaných úprav  záhrady poţiadať  o spoluprácu Spoločný stavebný úrad Solčany. 
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Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť Juraja Barusa s manželkou, 

Viničky 7, 949 11 Nitra o riešenie problému so susedmi –  manželia Šotníkovi. 

 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie, aby p. Juraj Barus s manţelkou 

bytom Viničky 7, Nitra poţiadal pri riešení problému so susedmi – manţelmi Šotníkovými 

o spoluprácu Spoločný stavebný úrad Solčany.  

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo pánovi Jurajovi Barusovi s manželkou pri 

riešení problému so susedmi – manželmi Šotníkovými   požiadať o spoluprácu Spoločný stavebný 

úrad Solčany. 

 

 i) Znalecký posudok č. 74/2011 vo veci výpočtu hodnoty vozidla AVIA A 30, hasičská 

nadstavba, E.Č.: TO-141 BD k zámeru  zverejnenia odpredaja špeciálneho motorového 

vodidla AVIA  

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová oboznámila poslancov s obsahom Znaleckého posudku 

č.74/2011 vo veci výpočtu hodnoty vozidla AVIA A30, hasičská nadstavba, E.Č.: TO-141 BD, 

ktorý vypracoval Ing. Ľubomír Harinek.  Cena vozidla bola na základe znaleckého posudku 

stanovená vo výške 1.600,00 EUR.  

Starostka obce poţiadala poslancov o vyjadrenie k predloţenému znaleckému posudku 

a k zverejneniu zámeru predaja vozidla AVIA A30.   

V rozprave poslanci  súhlasili so zverejnením zámeru  predaja vozidla AVIA A 30, hasičská 

nadstavba, E.Č.: TO-141 BD. Navrhli najniţšiu cenu, za ktorú obec ponúkne na predaj vozidlo 

AVIA A30, a to 2.000,00 EUR.  Lehotu na doručenie cenových ponúk navrhli  poslanci od 

zverejnenia do 31.12.2011 do podateľne Obecného úradu Kovarce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie znalecký posudok č. 74/2011 vo veci 

výpočtu hodnoty vozidla AVIA A 30, hasičská nadstavba, E.Č.: TO-141 BD. 

 

 Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za schválenie zverejnenia zámeru predaja 

vozidla AVIA A30, hasičská nadstavba, E.Č.: TO-141BD. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo zverejniť zámer  predaja vozidla AVIA A 30, 

hasičská nadstavba, E.Č.: TO-141 BD. 

 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za schválenie minimálnej ceny, za ktorú sa 

vozidlo AVIA A 30 ponúka na predaj -  2.000,00 EUR. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo minimálnu cenu, za ktorú sa vozidlo AVIA A 30 

ponúka na predaj -   2.000,00 EUR. 

 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za lehotu na doručenie cenových ponúk: od 

zverejnenia do 31. decembra 2011 do podateľne Obecného úradu Kovarce. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
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Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo lehotu na doručenie cenových ponúk: od 

zverejnenia do 31. decembra 2011 do podateľne Obecného úradu Kovarce. 

 

j) Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti a výsledkoch v Základnej škole, Kovarce 164 

   za školský rok 2010/2011 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová predniesla Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti 

a výsledkoch v Základnej škole, Kovarce 164 za školský rok 2010/2011. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti 

a výsledkoch v Základnej škole, Kovarce 164 za školský rok 2010/2011. 

 

k) Oslavy 50. výročia otvorenia Základnej školy Kovarce  

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová informovala poslancov o akcii, ktorú pripravuje Základná 

škola, Kovarce 164 pri príleţitosti 50. výročia otvorenia novej budovy základnej školy. Následne 

odovzdala  kaţdému poslancovi pozvánku, ktorou vedenie základnej školy pozýva poslancov na 

túto akciu. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu o oslavách, ktoré sa 

uskutočnia pri príležitosti  50. výročia otvorenia Základnej školy Kovarce. 

 

l)  Informácia o podaných ţiadostiach o poskytnutie dotácie na kultúru a šport pre rok 

2012 na ÚNSK 

Starostka obce  informovala  poslancov o podaných ţiadostiach o poskytnutie dotácie z NSK pre 

rok 2012: 

 Ţiadosť o poskytnutie dotácie na podporu  športu „Turisticko-športové podujatie – 

potulky za poznávaním fauny, flóry a kultúrnych pamiatok Nitrianskeho regiónu“ 

 Ţiadosť o poskytnutie dotácie na podporu kultúry na akciu  „Rytmy času“, ktorej 

organizátorom je spevácka skupina Kovarčanka 

 Ţiadosť o poskytnutie dotácie na podporu kultúry  na akciu   „Ľudia s ľuďmi v údolí 

rieky Nitry“, organizátorom ktorej je spevácka skupina Nezábudka.  

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu o podaných žiadostiach 

o poskytnutie dotácie na kultúru a šport pre rok 2012 na ÚNSK. 

 

m) Informácia o podanej ţiadosti na Environmentálny fond na ďalšiu výstavbu verejnej 

kanalizácie v obci Kovarce na rok 2012 

Starostka obce informovala poslancov  o podanej ţiadosti na Environmentálny fond na ďalšie 

budovanie  verejnej kanalizácie v obci Kovarce na rok 2012. Obec ţiadala poskytnúť finančné 

prostriedky na dokončenie uličnej stoky „AA“, Vetvu AB, výtlak č. 4 + ČS 4 a na uličnú stoku 

„AA-1“. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu o podanej žiadosti na 

Environmentálny fond o poskytnutie podpory formou dotácie na rok 2012 pre účely ďalšej  

výstavby verejnej kanalizácie v obci Kovarce. 

 

n) Podmienky pripojenia na verejnú kanalizáciu – informácia stavebného úradu  

Starostka obce informovala poslancov  o podmienkach pripojenia na verejnú kanalizáciu. 

Informácie jej poskytol vedúci Spoločného stavebného úradu v Solčanoch Ing. Kohút.  Na 

základe stavebného zákona sa verejná kanalizácia  povaţuje za inţiniersku sieť tak isto, ako je 

elektrika , plyn a voda. Preto pre pripojenie na verejnú kanalizáciu je potrebné dať si vypracovať 

zjednodušenú projektovú dokumentáciu. Následne je potrebné vyplniť tlačivo – Ohlásenie 

drobnej stavby, ktoré spolu s projektovou dokumentáciou (2 ks) a listom vlastníctva je potrebné 

predloţiť do podateľne Obecného úradu v Kovarciach. Stavebný úrad vydá k predloţenému 

ohláseniu drobnej stavby oznámenie k drobnej stavbe, ktorým za zákonom stanovených 

podmienok povolí pripojenie nehnuteľnosti na verejnú kanalizáciu, ktorej vlastníkom  je obec 

Kovarce.  
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Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informáciu  Spoločného stavebného úradu 

v Solčanoch o podmienkach pripojenia nehnuteľnosti na verejnú kanalizáciu. 

 

o) Pozemok – parc č. ¼ záhrady vo výmere 421 m
2
, k.ú. Kovarce, vlastník obec Kovarce, 

uţívatelia – vlastníci bytov v bytovom dome s. č. 162  

V tomto bode starostka obce oboznámila poslancov so stavom pozemku  parc. č.1/4 -  

záhrady výmere 421 m
2
, ktorého vlastníkom je obec Kovarce. Pozemok  sa nachádza za 

záhradou bytovky súp.č.162. Pozemok uţívajú vlastníci bytovky- p. Juríková, rod.Kyčerková, p. 

J.Janči a rodina Antona Jančiho. Rodina Antona Jančiho na časti pozemku skladuje rôzny 

komunálny odpad, čo je príčinou zvýšeného výskytu hlodavcov, na čo sa sťaţujú aj ostatní 

vlastníci bytov.  Starostka upozornila na skutočnosť, ţe pokiaľ bude tento stav pretrvávať 

a niekto to nahlási  na Obvodný úrad ţivotného prostredia v Topoľčanoch,  bude musieť dať 

obec, ako vlastník pozemku, tento odpad vyviezť na vlastné náklady, ktoré si potom následne 

môţe uplatňovať u rodiny Jančiovej. Nakoľko však p. Janči ani jeho manţelka nepracujú 

a nepoberajú ţiadne dávky, nie sú evidovaní ani  na ÚPSVaR v Topoľčanoch, bude vymáhanie 

pohľadávky za odvoz odpadu z tohto pozemku problematické.  

Starostka obce poţiadala poslancov o vyjadrenia k tomuto bodu programu.  V rozprave poslanci 

doporučili, aby sa dal vypracovať znalecký posudok na  pozemok v k.ú. Kovarce vedený v LV č. 713 

ako parc. č. ¼  - záhrady vo výmere 421 m
2
,  ktorého vlastníkom je obec Kovarce,  pre účely  zámeru 

budúceho   predaja. 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie dať vypracovať znalecký posudok na 

nehnuteľnosť – pozemok v k.ú. Kovarce, vedený v LV č. 713 ako parc. č. ¼ - záhrady vo výmere 421 m
2
 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo vypracovať znalecký posudok na nehnuteľnosť – 

pozemok v k.ú. Kovarce,  vedený v LV č. 713 ako parc. č. ¼  - záhrady vo výmere 421 m
2
, vlastník obec 

Kovarce,  pre účely zámeru budúceho predaja. 

 

p) Základná škola, Kovarce 164 – Ţiadosť o prehodnotenie nákladov spojených s uţívaním 

telecvične 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová predniesla ţiadosť riaditeľky základnej školy 

o prehodnotenie nákladov spojených s uţívaním telocvične v popoludňajších hodinách, ktoré 

slúţia pre verejnosť, z dôvodu zvyšovania cien plynu, elektrickej energie a vody. Starostka obce 

vysvetlila, ţe v roku 2010 bola schválená cena za prenájom telocvične – 8,00 EUR za hodinu 

prenájmu bez pouţitia teplej vody na sprchovanie a s pouţitím vody na sprchovanie – 12,00 

EUR za hodinu. 

Starostka obce otvorila rozpravu k prednesenej ţiadosti a poţiadala poslancov o vyjadrenie: 

poslanec - p. Marián Patrovič sa informoval, či nie je zakázané prenajímanie telocvične z dôvodu 

zlého stavu podlahy -  palubovky; 

-  starostka obce informovala poslancov, ţe obec ţiadala na riešenie havarijného stavu podlahy 

finančné prostriedky z MŠ SR,  do dnešného dňa obec nedostala k zaslanej ţiadosti ţiadnu 

odpoveď. 

Po  ukončení rozpravy k predmetnej ţiadosti poslanci navrhli zobrať  ţiadosť Základnej školy, 

Kovarce 164 o prehodnotenie nákladov spojených s uţívaním telocvične  na vedomie a doporučili riešiť 

predmetnú ţiadosť aţ po odstránení havarijného stavu podlahy telocvične. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť Základnej školy, Kovarce 164 

o prehodnotenie nákladov spojených s užívaním telocvične.  

 

Starostka obce poţiadala poslancov  o hlasovanie za uznesenie, ktorým obecné zastupiteľstvo doporučuje 

predmetnú ţiadosť Základnej školy, Kovarce 164 riešiť aţ po odstránení havarijného stavu telocvične, po 

rekonštrukcii poškodenej podlahy telocvične.  
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Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo riešiť predmetnú žiadosť po odstránení havarijného 

stavu telocvične – po rekonštrukcii poškodenej podlahy telocvične.. 

 

r) Zámer vybudovania rozhľadne na vrchu Veľký Tribeč – vstup obce Kovarce do 

Zdruţenia obcí Veľký Tribeč 

Starostka obce informovala poslancov o uskutočnených rokovaniach, ktoré sa týkajú zámeru 

vybudovania rozhľadne na vrchu Veľký Tribeč. Rokovanie zvolal  prednosta Obvodného úradu 

v Topoľčanoch Ing. Zaťko a zúčastnili sa ho starostovia obcí Kovarce, Solčany, Nitrianska 

Streda, Čeľadince, Krnča, Oponice, Súlovce,  Kostoľany pod Tribečom, Zlatno, Velčice, 

prednosta ObÚ ŢP v Topoľčanoch, predseda KST Ţochár Topoľčany – Ing. Peter Dragúň, 

zástupca RRA Horné Poţitavie Jozef Káčer, zástupcovia Lesov SR, OZ Topoľčianky.   

Rozhľadňa by mala byť 25 m vysoká, prvý návrh – štúdiu poskytol Ing. arch Vladimír Hain 

a navrhol, aby stavba bola vybudovaná z kameňa.  

Účastníci stretnutia sa dohodli na tom, ţe pre vypracovanie rôznych štúdii  rozhľadne budú 

oslovení študenti z Technickej univerzity Bratislava. Taktieţ bude potrebné dať vypracovať 

predbeţný rozpočet na rozhľadňu.  

Pani Darina Gerhátová  z MR Svornosť informovala účastníkov stretnutia, ţe pokiaľ by mali byť 

na výstavbu rozhľadne čerpané finančné prostriedky z dotácií bude potrebné vytvoriť 

spoločenstvo, v ktorom budú tieto obce zdruţené. Buď to bude zdruţenie obcí, ktorého členom 

môţu byť iba obce alebo to môţe byť záujmové zdruţenie právnických osôb, ktorého členom 

môţu byť obce a aj iné právnické subjekty.  

Prítomní starostovia sa dohodli na zaloţení Zdruţenia obcí, ktorého názov bude Veľký Tribeč. 

Podľa  informácie pani Gerhátovej, vstup obce do tohto zdruţenia musí odsúhlasiť obecné 

zastupiteľstvo príslušnej obce.  

Starostka obce poţiadala prítomných poslancov o vyjadrenie k výstavbe rozhľadne na vrchole 

Veľkého Tribeča.  

Do rozpravy sa zapojili viacerí poslanci. Po jej  ukončení  poţiadala starostka poslancov 

o hlasovanie za odsúhlasenie vstupu obce Kovarce do Zdruţenia obcí Veľký Tribeč. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo vstup obce Kovarce do Združenia obcí „Veľký 

Tribeč“. 

 

s) Rozhodnutie ministra dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR č.262/2011 zo dňa 

31.10.2011 o poskytnutí dotácie podľa zákona č.226/2011 Z.z. na spracovanie 

územnoplánovacej dokumentácie obce Kovarce vo výške 9.600,00 EUR 

Starostka obce informovala poslancov obecného zastupiteľstva o poskytnutí dotácie vo výške 

9.600,00 EUR pre obec Kovarce na vypracovanie územnoplánovacej dokumentácie obce. Je to 

80 % z ceny 12.00,00 EUR – z ceny konceptu a návrhu územnoplánovacej dokumentácie. 

Súčasne ich informovala, ţe uţ bola vyzvaná k podpisu zmluvy o poskytnutí tejto dotácie. 

Zmluvy sa budú podpisovať na Krajskom stavebnom úrade v Nitre  vo štvrtok 10. novembra 

2011. 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o poskytnutí 

dotácie z Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR  vo výške 9.600,00 EUR na 

vypracovanie územno-plánovacej dokumentácie obce Kovarce. 
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9. Diskusia 

- poslanec p.Oto Vrbjar – sa informoval v akom štádiu je  vybavovanie budovania elektrických 

sietí na ulici  „Za humnami“.  

- starostka obce  odpovedala, ţe je spracovaný návrh kúpnej zmluvy medzi obcou ako 

predávajúcim a ZSE ako kupujúcim na predaj pozemku pod novú TS.  Taktieţ sú vypracované 

návrhy zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (umiestnenie elektrických káblov 

do zeme), kde povinnými budú obec Kovarce, Rímskokatolícka cirkev – Farnosť Kovarce 

a NSK a oprávneným bude ZSE. Spracované sú aj návrhy zmlúv o zriadení vecných bremien 

medzi povinnými a oprávneným. Pracovné návrhy týchto dokumentov predloţila ZSE. 

- poslanec Ing.Andrej Čopík – interpeloval ţiadosť občianky obce p. Ţanety Klačanskej  vo veci 

riešenia zníţenia hlasitosti  reproduktoru miestneho rozhlasu  umiestneného pred jej  rodinným 

domom. 

- starostka obce odpovedala, ţe  hlasitosť reproduktora miestneho rozhlasu, ktorý sa nachádza 

pred rodinným domom p. Klačanskej  bol p. Jílkom, ktorý pre obec vykonáva opravy a údrţbu 

miestneho rozhlasu uţ niekoľko krát zniţovaná a následne tam bol  nainštalovaný iný  

reproduktor so slabším výkonom a podľa vyjadrenia p. Jílka sa uţ jeho hlasitosť zníţiť nedá. 

Starostka tieţ uviedla, ţe iní občania sa zas    sťaţujú, ţe nepočujú čo sa vyhlasuje.  

 

10. Návrh na uznesenie 

Návrhová komisia spracovala návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol hovorca 

návrhovej komisie Ing.Andrej Čopík. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová poţiadala poslancov o vyjadrenie k návrhom uznesení. 

Poslanci nemali ţiadne pripomienky k prednesenému návrhu uznesení.  Starostka obce poţiadala 

poslancov o hlasovanie za prednesený návrh uznesení. 

Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdrţal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo návrh uznesení zo zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Kovarciach konaného dňa 8.11.2011. 

 

11. Záver 

Starostka  obce poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

 

V Kovarciach, dňa  8.11.2011  o 22.00 hod. 

 

 

Overovatelia :    p.Janka Psicová 

 

               p.Jozef Kapusta 

 

Zapisovateľka:  Renáta Šišmičová 

 

 

 

 

 

                                                                                                  Mgr. Helena Paučírová 

                                                                                                  starostka obce Kovarce 

 

 



 


